
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu III sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 25 czerwca 2024 roku  
 

III sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa w Dębnowskim Ośrodku Kultury w Dębnie przy  

ul. Daszyńskiego 20 

III sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – t.j. Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 609 ze zm. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zachęcił do oglądania transmisji z sesji na żywo  

w internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w sesji Rady 

Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił  

o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Pana Mirosława Turowa,  

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Panią Monikę Starostę, 

Przedstawicieli służb mundurowych Komisariatu Policji w Dębnie, Straży Miejskiej, Państwowej 

Straży Pożarnej oraz Ochotniczej Straży Pożarnej, 

Prezesów spółek, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego,  

Sołtysów oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali oraz oglądających sesję na żywo  

w internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co stanowi 

93,33% stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Tomasz Kulbicki 

4. Krzysztof Lenartowicz 

5. Łukasz Lewandowski 

6. Jacek Mazurowski 

7. Agata Mikołajczak 
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8. Mirosław Napieracz 

9. Angelika Obielak 

10. Mateusz Obielak 

11. Marcin Pech 

12. Tomasz Pluciński 

13. Małgorzata Wachowiak 

14. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił zaproponowany 

porządek sesji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu II sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Straż Miejska, 

Ochotnicza Straż Pożarna, Państwowa Straż Pożarna). 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok: 

 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2023 rok, 

 b) opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna dotycząca Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok  

i udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania, 

 c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok i sprawozdania 

finansowego: 

 a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia, 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Dębno za 2023 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2023 rok, 

 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 



3 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy  

de minimis. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego 

Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej. 

21. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

23. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Zapytał, czy są pytania, wnioski do przedstawionego porządku sesji. 

 

Radny Mirosław Napieracz zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu 19 tj. Podjęcie 

uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 

m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie oraz punktu 20 tj. Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego i Harcerskiej. Na ostatniej komisji wspólnej 

była prowadzona długa dyskusja na temat tych dwóch punktów. W mojej ocenie temat nie został 

wyczerpany i powinniśmy uzyskać dużo więcej informacji, które przedstawią nam dokładny 

wpływ tych uchwał na budżet tego roku i przyszłego.  

Zaproponował przeniesienie tych punktów na sierpień lub wrzesień, w celu ponownej dyskusji.     

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu 17 

tj. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego 

Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. Była dyskusja na komisji. Otwieramy nowy rozdział, 

regulamin organizacyjny urzędu, czyli zmiany zakresów obowiązków. Gdzie dwa wydziały 

nachodzą się w reprezentacji powoduje jakieś niedomówienia. Nie powoduje, to dla nas żadnych 

czynności prawnych, ponieważ w CZG-12 zostałem już wybrany do Zarządu. Możemy wrócić do 

tematu w sierpniu.  

 

Więcej uwag, wniosków nie było.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wprowadzenie 

zmian w porządku obrad zostanie przegłosowane - każdy wniosek osobno.  
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Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie zmiany w porządku obrad poprzez zdjęcie punktu 19 tj. Podjęcie uchwały  

w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno 

w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie (na wniosek Radnego Mirosława Napieracza) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (3) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada wprowadziła zmiany w porządku obrad i punkt 19 - podjęcie uchwały w sprawie scalenia  

i podziału nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy 

Migdałowej w Dębnie został zdjęty z porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie zmiany w porządku obrad poprzez zdjęcie punktu 20 tj. Podjęcie uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego i Harcerskiej (na wniosek Radnego 

Mirosława Napieracza) 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (3) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Angelika Obielak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada wprowadziła zmiany w porządku obrad i punkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza Witolda Pileckiego i Harcerskiej został zdjęty z porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie zmiany w porządku obrad poprzez zdjęcie punktu 17 tj. Podjęcie uchwały  

w sprawie reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12” 

w Długoszynie (na wniosek Burmistrza) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
 

Rada wprowadziła zmiany w porządku obrad i punkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie 

reprezentowania gminy Dębno w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12”  

w Długoszynie został zdjęty z porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad po 

zamianach i poddał pod głosowanie przyjęcie porządku sesji ze zmianami:  

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu II sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Straż Miejska, 

Ochotnicza Straż Pożarna, Państwowa Straż Pożarna). 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok: 

 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2023 rok, 

 b) opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna dotycząca Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok  

i udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania, 

 c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok i sprawozdania 

finansowego: 

 a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia, 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Dębno za 2023 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2023 rok, 
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 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy  

de minimis. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich. 

Punkt 17 zdjęty z porządku sesji 17. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy 

Dębno w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

Punkt 19 zdjęty z porządku sesji 19. Podjęcie uchwały w sprawie scalenia i podziału 

nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy 

Migdałowej w Dębnie. 

Punkt 20 zdjęty z porządku sesji 20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: 

Rotmistrza Witolda Pileckiego i Harcerskiej. 

21. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

23. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 
 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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3. Przyjęcie protokołu z przebiegu II sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu II sesji Rady Miejskiej Dębna został sporządzony i wyłożony  

w Biurze Rady do wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu 

sesji uwag nie wniesiono. Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

za okres od 22.05.2024 r. do 23.06.2024 r. Informacja jest zamieszczona w systemie 

informatycznym eSesja.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Radną Angelikę Obielak o zabranie głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak poinformowała, że w dniu  

4 czerwca 2024 r. o godz. 9.00 w sali Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna odbyło się 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna. Komisja zajmowała się analizą 

sprawozdania opisowego z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok i bilansu  

z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego jednostek budżetowych. Komisja 

wypracowała opinię do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok oraz 

sporządziła wniosek w sprawie absolutorium. Opinię wypracowaną przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej Dębna przedstawi w punkcie - rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy. 

Pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie za okres od 23.05.2024 r. do 

20.06.2024 r.   

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Poinformował, że w odniesieniu do odpadów komunalnych nic nie zostało zrealizowane w kwestii 

kar, które ponosimy za odpady. W roku 2018 zapłaciliśmy 28.745 zł kary; w roku 2023 za rok 

2020 zapłaciliśmy 30.000 zł kary, za rok 2021 mamy szacunkową kwotę 80.000 zł oraz za rok 

2022 wstępnie szacowna kwota jest 350.000 zł; za rok 2023 – 600.000 zł. Proces segregacji, 

bioodpadów należało rozpocząć szybciej. Przedstawimy program czy założenia do sierpnia. W tej 

sprawie będzie zwoływany Zarząd.  

Odnośnie wniosku dofinansowania przebudowy skrzyżowania z ul. Kostrzyńską – Poziomkową, 

drugie rondo, to dopuszczone zostało to w formie jednej kartki. Musimy zrealizować to najpóźniej 

w połowie lipca. Niedawno otrzymaliśmy uzgodnienia od projektanta razem z Generalną Dyrekcją 

Dróg i to rondo będzie w formie biszkoptu, czyli takiej ósemki, co może spowodować dodatkowe 

uzgodnienia dla pieszych, rowerzystów, zwiększenie przebudowy obszaru i wejście w działki 

prywatne. Prawdopodobnie będzie to podwojona kwota. 



8 
 

Przy planowaniu ronda i organizacji ruchu, to my zostaliśmy praktycznie na samym końcu 

poinformowani w jaki sposób jest ta organizacja – było to pomiędzy Maldrobudem, a Generalną 

Dyrekcją. Wszystkie siły i środki zostały skierowane na to, żeby udrożnić wszystkie elementy.    

Odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Rotmistrza Witolda Pileckiego  

i Harcerskiej, to zostało to zdjęte ze względu na brak danych. Została podpisana umowa bez 

Państwa wyrażenia zgody – 15 kwietnia.  

Odniósł się do tematu oświaty i planowanego audytu w kwestii demografii.   

Burmistrz poinformował, że poprzedni Prezes PWiK p. Łopatka otrzymał odszkodowanie. 

Odnośnie scalenia i podziału nieruchomości położonych w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie, to 

mówimy o milionach odszkodowań i dodatkowych kosztach później. Potrzeby jest czas, aby to 

wyliczyć.  

W kwestii Polsko-Niemieckiego Centrum, czyli wilii, to można było jeszcze dwa razy pozyskać, 

w tym i ubiegłym roku dodatkowe finasowanie, aby realizować to zadanie jeszcze z zewnętrznych 

kwot.  

Burmistrz podziękował radnym, którzy biorą czynny udział we wszystkich działaniach. Radnemu 

Mateuszowi Obielakowi za prowadzenie imprezy przez 8 godzin i jeszcze przygotowywania 

założeń w Różańsku oraz Radnej Agacie Mikołajczak za pomoc w poszukiwaniu osoby zaginionej 

p. Hanny we współpracy z policją z psem tropiącym, strażą - OSP Warnice, Cychry, Różańsko, 

członkami Koła Łowieckiego Dzik Myślibórz, ponad 40 mieszkańcami. Współpraca została 

rozwinięta z wojskami obrony terytorialnej – 75 żołnierzy ponad 700 hektarów lasów sprawdziło. 

Kawał dobrej roboty został zrobiony.  

 

6a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

Pytań nie było.  

::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Straż Miejska, 

Ochotnicza Straż Pożarna, Państwowa Straż Pożarna). 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informację 

przedstawiła Policja, Straż Miejska, Ochotnicza Straż Pożarna oraz Państwowa Straż Pożarna. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych p. Marcina Krzysiaka oraz 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Krzysztofa Lenartowicza  

o przedstawienie opinii komisji wypracowanej na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna w dniu 20 

czerwca br. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja przyjęła informację.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że informacja została przyjęta przez komisję.  

 

Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski stwierdził, że Rada zapoznała się 

z informacją o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno stanowi załącznik nr 6, nr 7, 

nr 8, nr 9 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::: 
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8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o przedstawienie opinii 

wypracowanych na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna w dnu 20 czerwca br.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

informacja została przyjęta przez komisję.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że informacja została przyjęta przez komisję.  

 

Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski stwierdził, że Rada zapoznała się  

z oceną zasobów pomocy społecznej, Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (13:08-13:21) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

 

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że Raport o stanie 

Gminy Dębno jest upubliczniony na stronie BIP Urzędu –zakładka Konsultacje społeczne, jest 

również zamieszczony na eSesji oraz dostępny w Biurze Rady w formie papierowej. Każdy 

zainteresowany tym dokumentem miał możliwość zapoznania się.  

Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

9 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że mieszkańcy 

gminy zainteresowani wzięciem udziału w debacie nad Raportem o stanie Gminy Dębno mieli 

możliwość złożenia pisemnego zgłoszenia do Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna do dnia 

24.06.2024 roku do godz. 15.00. Do debaty nad Raportem o stanie gminy Dębno za 2023 rok nie 

zgłosił się żaden mieszkaniec.  

Otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2023 rok. Zapytał - kto z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w debacie? Czy p. Burmistrz chciałby zabrać głos? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że raport i absolutorium dotyczy 

poprzedniego burmistrza. Burmistrz został zaproszony. Jest to z jednej strony kuriozum prawne,  

w którym ja jako piastujący urząd burmistrza przy ciągłości władzy mam udzielenie odnośnie 

absolutorium i raportu. Państwo widzieliście cały raport. Część z tych elementów będzie jeszcze 

do przedyskutowania w trakcie roku budżetowego. Raport przedstawia wszystkie działy  

i zadania, które zleciła Rada do tej pory i na jakim etapie jesteśmy. Najważniejszym punktem jest 

demografia i odpady. Stawiałbym nacisk przede wszystkim na plany zagospodarowania, czyli  

w którym kierunku idzie gmina i jak się rozwija i gdzie chcemy inwestować. Zastanowienie się 
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nad funkcjonowaniem naszego mienia, dochodów naszych – to będzie następny element. Jest to 

materiał mocno wyjściowy. W jaki sposób Państwo to przyjmą, to już jest Państwa decyzja.      

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski potwierdził, że było wysłane 

zaproszenie do p. Grzegorza Kulbickiego.  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował, że został upoważniony przez byłego burmistrza - 

zaproszenie dotarło, jednak Pan Burmistrz przebywa na zwolnieniu lekarskim, miał operacje i ze 

względów zdrowotnych nie mógł uczestniczyć. Jakby mógł, to by uczestniczył. Proszę wybaczyć 

jego nieobecność z tego względu.     

 

Pytań nie było. Nikt nie zabrał głosu. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski stwierdził, że debata nad Raportem 

o stanie Gminy Dębno za 2023 rok została zakończona. 

 

9 b) opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna dotycząca Raportu o stanie Gminy Dębno za 2023 rok  

i udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna o opinię dotyczącą Raportu o stanie Gminy Dębno i do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i udzielenie 

Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. Głosowano w sprawie - opinia do projektu uchwały  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania - ZA: 5, PRZECIW: 2, 

WSTRZYMAŁY SIĘ: 3 osoby. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i udzielenie Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. Głosowano w sprawie - opinia do 

projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania - ZA: 5, PRZECIW: 

3, WSTRZYMAŁY SIĘ: 3 osoby. 

 

9 c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. Przypomniał, że głosujemy bezwzględną 

większość głosów ustawowego składu rady. Aby projekt uchwały został przyjęty uchwała powinna 

mieć poparcie przynajmniej 8 radnych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada nie podjęła uchwały o udzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania, co jest równoznaczne  

z podjęciem uchwały o nieudzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania.  

Uchwała NR III/13/2024 w sprawie nieudzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok  

i sprawozdania finansowego: 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego i sprawozdaniami rocznymi z wykonania planu finansowego samorządowych 

instytucji kultury stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Sprawozdanie finansowe Gminy Dębno za 2023 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

10 a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie 

mienia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Panią Skarbnik  

o odczytanie opinii. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra odczytała uchwałę Nr 50.27.4.2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecnie z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie wydania opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia, 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

10 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Dębno za 2023 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej o odczytanie opinii. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna Angelika Obielak odczytała 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2023 oraz uchwałę Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Dębna z dnia 4 czerwca 2024 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Dębna 

za rok 2023. 
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Wniosek w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2023 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej z dnia 4 czerwca 2024 r. stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu.  

Protokół nr 2 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 4 czerwca 2024 r. stanowi załącznik nr 19 

do protokołu.  

 

10 c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał uchwałę Nr 50.27.6.2024 

składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 11 czerwca 2024 r.  

w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dębnie w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Dębna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. Uchwała stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

 

10 d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o przedstawienie opinii 

wypracowanej przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisję Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2023 rok i absolutorium.   

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy Dębno za rok 2023. Głosowano: ZA: 8, PRZECIW: 1, 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1 osoba oraz Komisja Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów wydała pozytywną opinię w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2023 - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowano: ZA: 4, 

PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁY SIĘ: 4 osoby. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

Dębno za rok 2023. Głosowano: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

osoba. Opinia w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2023 - Komisja Oświaty i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano: ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, NIEOBECNI: 1 osoba. 

 

10 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski otworzył dyskusję. 

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował, że chciały podkreślić, że opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej jest bez żadnych uwag, to nie zawsze się zdarza. Chciałbym pogratulować  



13 
 

p. Skarbnik, burmistrzowi zarówno byłemu i obecnemu, ponieważ obowiązuje zasada ciągłości 

władzy. Dziękuję Komisji Rewizyjnej za pozytywnie zaopiniowanie. Myślę, że ten budżet wykazał 

bardzo duży procentowy stopień realizacji. Podczas tego co było odczytywane mamy dochody 

zawsze powyżej tych planowanych i myślę, że Państwa pozytywna opinia byłaby mile widziana. 

Apeluję o głosowanie „za”. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zamknął dyskusję. 

 

10 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2023 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Pytań, uwag nie było. 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agata Mikołajczak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR III/14/2024 Rady Miejskiej Dębna w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2023 

rok, stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

  

10 g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował, że po raz drugi w historii samorządu ustawodawca stawia 

w takiej roli radę miejską, że dzisiejszy burmistrz musi przyjąć absolutorium poprzedniego 

burmistrza. Dzisiejsza Rada głosuje absolutorium dla poprzedniego burmistrza, który już dzisiaj  
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z nami nie jest obecny. Jako Przewodniczący Klubu Radnych „Inicjatywa dla Miasta i Gminy 

Dębno” chciałbym zaznaczyć, żeby Państwo przy głosowaniu nad absolutorium wzięli pod uwagę 

to, że wystąpiło narażenie gminy na straty związane z przystąpieniem do Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej KZN-Nadwarciański Sp. z o.o. Gminy, które powierzyły budowę mieszkań swoim 

własnym spółkom są na etapie oddawania mieszkań. Burmistrz Kulbicki nawet nie przekazał 

terenu pod budowę bloków. W 2023 wynagrodzenia osób prowadzących SIM KZN-Nadwarciański 

Sp. z o.o., do którego Burmistrz Kulbicki zdecydował się przystąpić wyniosły 431.264,32 zł plus 

ubezpieczenia społeczne 82.910,97 zł, czyli łącznie 514.175,29 zł. Efektów tej pracy na dzień 

dzisiejszy nie ma. Podpisana umowa uniemożliwia nam wyjście ze spółki. Możliwe jest to tylko  

w momencie otwarcia likwidacji spółki lub odstąpienia przez spółkę od realizacji umowy z dnia  

7 lutego 2023 r. Pragnę zaznaczyć też, że wystąpiło narażenie gminy na podwójne wydatki 

związane z rozbiórką nowopowstałych nawierzchni ze względu na wykonanie nawierzchni dróg 

bez wcześniejszej wymiany sieci - to jest ul. Siewnej oraz budowie projektowanej przez Burmistrza  

Kulbickiego kanalizacji sanitarnej w Sarbinowie. Koszt ul. Siewnej 552.166,62 zł. Koszt robót 

budowlanych na drodze w Sarbinowie 2.248.539,29 zł. Kanalizacja w Sarbinowie będzie 

prawdopodobnie przebiegała przez środek nowopowstałej jezdni. Pragnę zaznaczyć, że wskazanie 

w ramach inwestycji „Budowa nowej drogi wraz z odwodnieniem i zagospodarowaniem terenu na 

osiedlu domków jednorodzinnych w rejonie ulic: Akacjowa, Klonowa, Migdałowa w Dębnie" 

drogi wewnętrznej jako gminnej, koszty zostały usunięte z kosztów kwalifikowalnych. Gmina 

utraciła 826.319,67 zł dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Radny Tomasz Kulbicki chciałbym troszeczkę sprostować te kłamstwo, pomówienia, bzdury – 

tak był powiedział. Jeżeli chodzi o drogę w Sarbinowie na komisji p. Kierownik mówił dokładnie 

jak to będzie. Kanalizacja jest planowana - kiedy, za ile lat. Pan Kierownik mówił, że projektant 

planował to w taki sposób, żeby w jak najmniejszym stopniu później było rozbierane, a po drugie 

jest zrobione w takiej technologii, aby można było łatwo to zrobić. Nie można było zaplanować  

w tym czasie kanalizacji, no bo do czego. Do czego miałby projektant odnosić, nie ma takiej opcji.   

Jeżeli chodzi o KZN Nadwarciański, to chciałbym powiedzieć, że tam działka została przekazana 

– więc kolejny fake. To nie jest prawdą, że nic nie zostało zrobione i nic nie zostało przygotowane. 

Do tych dwóch rzeczy się odniosę.   

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego Tomasza 

Kulbickiego – rozumień wystąpienie w kontekście tego, że jeżeli chodzi o drogę w Sarbinowie, to 

mówimy o tym, że wykonujemy inwestycję i sam Pan wspomniał, że będzie część z niej rozbierana 

– to nie jest żaden fake news. Kwestia wykonania tego zadania tylko po to, żeby pokazać się przed 

wyborami nie było po prostu zasadne. Każdy ma możliwość się wypowiedzenia. Druga sprawa – 

Burmistrz zwrócił się do Kierownika GNiOŚu z zapytaniem – kiedy uprawomocniła się decyzja  

o podziale? Głos z sali – „niezrozumiały”. Dwóch dni.  

Nie wiem skąd ma Pan taką informację o tym, że ona została przekazana.  

Radny Tomasz Kulbicki z sali – przygotowana, a nie przekazana – przepraszam. 

W kamerach już poszło co innego, czyli możemy manipulować informacjami, czy puszczać dalej. 

Generalnie uprawomocnienie było dwa dni temu. Myślę, że wypowiedź w odniesieniu do tego co 

się wydarzyło, poruszyliśmy tą kwestię mocno w czasie kampanii o tym, że inny SIM – mogę 

podać przynajmniej dwa przykłady, które już w tym roku we wrześniu oddają 20 mieszkań i chodzi 

też tylko wyłącznie o to. Była możliwość zrealizowanie to razem z DTBSem, czyli przełożenia 

tych pieniędzy razem z naszą spółką i zamknięcia tego tematu. Ten temat w dniu dzisiejszym 

wygląda jak wygląda. Nawet jeżeli mają tam projekty, to trzeba wystąpić o pozwolenie na budowę. 

Po pierwsze przekazać aportem tą działkę, później trzeba wystąpić o pozwolenie na budowę, czyli 
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z perspektywy gminy - Bytom Odrzański, to on oddaje w tym roku już do użytku 20 mieszkań,  

a my nawet nie jesteśmy na etapie pozwolenia na budowę.  

 

Radny Marcin Krzysiak odniósł się kwestii dot. remontu ul. Siewnej - takie pytanie podało na 

komisji. Ponad pół miliona koszt całkowity zadania z tym, że trzeba pamiętać, że dofinansowanie 

wynosiło 50% tego zadania i ono było finansowane z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i tam 

są też konkretne warunki, które drogi mogą do tego projektu przestąpić i tak naprawdę nie za wiele 

mieliśmy takim inwestycji, które podlegały pod dofinansowanie, dlatego z niego między innymi 

korzystaliśmy. Ta droga też wymagała remontu.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że Radny Mateusz 

Obielak zrezygnował z zabrania głosu.  

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zamknął dyskusję i poinformował, 

że głosujemy bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. Zapytał - kto jest za 

udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Dębna? oraz za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (1) 

Angelika Obielak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada nie udzieliła Burmistrzowi absolutorium, nie podjęła uchwały.   

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o przedstawienie opinii do 

projektu uchwały wypracowanej na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 20 czerwca 2024 roku oraz 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji Pani Skarbnik zgłosiła dodatkowy wniosek 

do projektu uchwały i wniosek uzyskał akceptację obydwu komisji. 

Treść wniosku: Na wniosek Rady Sołeckiej Warnic wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian 

w planie finansowym sołectwa: 

- zmniejsza się o kwotę /-/600,00 zł plan wydatków na działania w zakresie ochrony i promocji 

zdrowia w formule pożytku publicznego (851.85195.2820) 
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- zwiększa się o kwotę /+/600,00 zł plan wydatków na utrzymanie terenów zielonych 

(900.90004.4210) w celu dokonania zakupu farb i akcesoriów do pomalowania ławek                           

w parku wiejskim w Warnicach. 

Wniosek stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w dniu 24 

czerwca br. Skarbnik Gminy przedłożyła dodatkowy wniosek do projektu uchwały Rady Sołeckiej 

Smolnicy.  

Treść wniosku: Na wniosek Rady Sołeckiej Smolnicy wnosi się o zatwierdzenie następujących 

zmian w planie finansowym sołectwa: 

- zmniejsza się o kwotę /-/1.500,00 zł plan wydatków na działania w zakresie kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w formule pożytku publicznego (921.92195.2820) 

- zwiększa się o kwotę /+/1.500,00 zł plan wydatków na działania wspierania  

i upowszechnianie kultury fizycznej w formule pożytku publicznego (926.92695.2820).  

W ramach tych środków zostanie zorganizowany rajd rowerowy dla mieszkańców sołectwa  

w okresie wakacyjnym. 

Wniosek stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Radny Marcin Krzysiak zapytał o inwestycje, która się toczy w naszym szpitalu. Na komisji była 

Pani Prokurent i całość tego remontu została wyceniona na 700.000 zł z tego bodajże 250.000 zł 

przekazał powiat. Zostało 170.000 zł na koncie. Czy nie warto byłoby, gdybyśmy z tej nadwyżki, 

która jest – nie mam nic przeciwko spłatą wcześniejszą kredytu, to jak najbardziej popieram. 

Jednak, czy nie wydzielić tutaj kwoty 250.000 zł, czyli tyle co dał powiat i zabezpieczyć tą kwotę 

na realizację tego remontu. Z tego co pamiętam, to została wydana decyzja przez Sanepid i było 

zagrożenie działania tego oddziału. Rozpoczęty został remont, więc jak najbardziej realizujemy 

poprawę.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego – jeżeli chodzi  

o szpital, to są takie zobowiązania, o których z jednej strony chciałbym wiedzieć, czyli jeżeli  

z jednej strony p. Burmistrz Kulbicki uzgadniał „coś” w znaczeniu takim, że dołożymy, to my 

żadnych wniosków nie posiadamy. Dowiedziałem się po komisji, rozmawiałem z p. Skarbnik  

i żadnych wniosków nie ma. W tej sprawie poprosiłem o spotkanie ze Starostą i niestety nie 

zdążyłem go zrealizować przed sesją. Założenie było dość proste, że jeżeli Starostwo dokłada, to 

my po swojej stronie też. Nie wiem czy Pani dyrektor nie dopilnowała tego, czy to była tylko  

i wyłącznie rozmowa z poprzednikiem, którego poprosiłem o to, żeby przekazał mi najważniejsze 

elementy funkcjonowania naszego samorządu – niestety ta rozmowa spełzła na niczym. Oprócz 

tego musimy podjąć jeszcze drugą uchwałę o przekazaniu tych pieniędzy. Było sygnalizowane od 

Pani Prezes tylko w kwestii, że była obietnica w kwestii chyba parkingu. Wniosków jako takich 

nie ma. Czy jest zasadne – nie wiem. Realizacja tego zadnia jest kontynuowana. Z tyłu główny 

mam czy spłatę kredytu, czy wniosków, które się dzisiaj pojawiły. Też blokować to będę na 

zasadzie przeanalizowania tego już w papierze rzeczywistym, czy rozmów żebyśmy wiedzieli na 

jakim etapie jesteśmy. Tu nie ma naszej złej woli, jest brak przepływu informacji. Takowego 
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wniosku nie posiadałem. Gdyby pojawił się ten wniosek i moglibyśmy go przeanalizować, to 

chciałbym przedstawić Państwu rzetelną informację, czyli na jakim etapie jest plan pracy, czego 

tam jeszcze brakuje i w jaki sposób jest to do dzisiaj zrealizowane – bo takiej informacji nie 

posiadam.       

 

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że najpierw będą 

głosowane wnioski blokiem. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Dodatkowe wnioski p. Skarbnik do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2024: 1) Na wniosek Rady Sołeckiej Warnic wnosi się o zatwierdzenie następujących zmian 

w planie finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/600,00 zł plan wydatków na działania 

w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formule pożytku publicznego (851.85195.2820) - 

zwiększa się o kwotę /+/600,00 zł plan wydatków na utrzymanie terenów zielonych 

(900.90004.4210) w celu dokonania zakupu farb i akcesoriów do pomalowania ławek w parku 

wiejskim w Warnicach. 2) Na wniosek Rady Sołeckiej Smolnicy wnosi się o zatwierdzenie 

następujących zmian w planie finansowym sołectwa: - zmniejsza się o kwotę /-/1.500,00 zł plan 

wydatków na działania w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego 

w formule pożytku publicznego (921.92195.2820) - zwiększa się o kwotę /+/1.500,00 zł plan 

wydatków na działania wspierania i upowszechnianie kultury fizycznej w formule pożytku 

publicznego (926.92695.2820). W ramach tych środków zostanie zorganizowany rajd rowerowy 

dla mieszkańców sołectwa w okresie wakacyjnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada wprowadziła 2 dodatkowe wnioski.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 z dodatkowymi wnioskami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR III/15/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR III/16/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno 

dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 



19 
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu Gminy Dębno dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR III/17/2024 w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu dotacji z budżetu 

Gminy Dębno dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Ap. Piotra i Pawła w Dębnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, stanowi załącznik 

nr 31 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radna Małgorzata Wachowiak poprosiła o wykluczenia z głosowania, ponieważ pełni funkcję 

sołtysa.   

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyłączenia z głosowania: 

Małgorzata Wachowiak 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (0) 

 

Radna Małgorzata Wachowiak była wyłączona z głosowania.  

 

Rada podjęła uchwałę NR III/18/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru 

podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

de minimis. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji Pani Skarbnik zgłosiła zmiany w treści projektu uchwały, które uzyskały 

akceptację obydwu komisji. 

Treść zmian: 

1) § 6 pkt.5) otrzymuje brzmienie „5) przedstawienie organowi podatkowemu wszystkich 

zaświadczeń o pomocy de minimi oraz pomocy de minimis w rolnictwie lub rybołówstwie, 

jakie otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy 

otrzymanej w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym 

okresie; 

2) w Załączniku nr 1 pkt.7 wymienionych dokumentów, jakie należy dołączyć do zgłoszenia 

otrzymuje brzmienie „7. Wszystkie zaświadczenia o pomocy de minimis, jakie podatnik 
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otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy otrzymanej  

w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym okresie.” 

 

Pismo UOKiK stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Wniosek stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

Pytań nie było.  

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian -  1) § 6 pkt.5) otrzymuje brzmienie „5) przedstawienie organowi 

podatkowemu wszystkich zaświadczeń o pomocy de minimi oraz pomocy de minimis w rolnictwie 

lub rybołówstwie, jakie otrzymał w ciągu minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy 

otrzymanej w tym okresie, albo oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym okresie; 2) w 

Załączniku nr 1 pkt.7 wymienionych dokumentów, jakie należy dołączyć do zgłoszenia otrzymuje 

brzmienie „ 7. Wszystkie zaświadczenia o pomocy de minimis, jakie podatnik otrzymał w ciągu 

minionych 3 lat, albo oświadczeń o wielkości tej pomocy otrzymanej w tym okresie, albo 

oświadczenia o nieotrzymaniu takiej pomocy w tym okresie.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Zaproponowane zmiany zostały wprowadzone do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis 

ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Rada podjęła uchwałę NR III/19/2024 w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy de minimis, stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wyznacza się do 

reprezentowania Gminy Dębno w Związku Miast Polskich p. Wojciecha Czepułkowskiego 

Burmistrza Dębna. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich (Wojciech 

Czepułkowski-Burmistrz Dębna) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR III/20/2024 w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Polskich, 

stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Punkt 17. zdjęto z porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania gminy Dębno 

w zgromadzeniach Celowego Związku Gmin „CZG-12” w Długoszynie.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::: 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, 

które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez 

okres 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR III/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na 

podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat, stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Punkt 19. zdjęto z porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie scalenia i podziału 

nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej 

w Dębnie.  

Zanonimizowany projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::: 

Punkt 20. zdjęto z porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dębno w rejonie ulic: Rotmistrza 

Witolda Pileckiego i Harcerskiej.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (14:38-14:49) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 
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21. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - czy są sprawy różne, czy 

są zapytania, interpelacje? 

 

Radny Mateusz Obielak poinformował, że chciałby wrócić do swojej wcześniejszej wypowiedzi 

odnośnie absolutorium dla burmistrza i zapytać Radnego Tomasza Kulbickiego, w którym miejscu 

skłamałem, powiedziałem bzdury lub pomówienia. 

Poinformował, że odczyta każdy z punktów, aby się do nich odnieść i wytłumaczyć kto tutaj 

kłamie, kto wprowadza w błąd lub kto manipuluje.  

Punkt ostatni: wskazanie w ramach inwestycji „Budowa nowej drogi wraz z odwodnieniem  

i zagospodarowaniem terenu na osiedlu domków jednorodzinnych w rejonie ulic: Akacjowa, 

Klonowa, Migdałowa w Dębnie" drogi wewnętrznej jako gminnej, koszty zostały usunięte  

z kosztów kwalifikowalnych. Gmina utraciła 826.319,67 zł dofinansowania z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg – zapytał: proszę wskazać, gdzie jest tutaj kłamstwo, pomówienie lub 

bzdura?  

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do wypowiedzi Radnego Mateusza Obielaka – o tym punkcie 

nic nie mówiłem, więc nie odniosę się do niego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że głos zabierze 

Radny Mateusz Obielak. Poprosił o skondensowanie swojej wypowiedzi, co do wszystkich 

punktów, aby radni mogli ad vocem odnieść się do całości. 

 

Radny Mateusz Obielak przedstawił kolejny punkt - narażenie gminy na podwójne wydatki 

związane z rozbiórką nowopowstałych nawierzchni. Nawierzchnię kiedyś trzeba będzie rozebrać, 

to są dodatkowe koszty – czyli jest to prawda, zgadzamy się do tego momentu? – nie zgadzamy 

się. Przeczytam jeszcze raz - narażenie gminy na podwójne wydatki związane z rozbiórką 

nowopowstałych nawierzchni ze względu na wykonanie nawierzchni dróg bez wcześniejszej 

wymiany sieci ul. Siewnej - sieć nie została wymieniona. Oraz budowie projektowanej przez 

Burmistrza Kulbickiego kanalizacji sanitarnej w Sarbinowie. Koszt ul. Siewnej został podany, 

koszt robót budowlanych na drodze w Sarbinowie również. Mam nadzieję, że Pan się z tym 

zgadza? Proszę się donieść do tego punktu.  

Proszę o wskazanie, gdzie kłamałem, mówiłem bzdury lub pomówienia odnośnie do wypowiedzi, 

nie do całości Pana jakby fantasmagorii, które były później tylko odnośnie wypowiedzi. Pierwszy 

punkt - narażenie gminy na straty związane z przystąpieniem do Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej KZN-Nadwarciański Sp. z o.o. Gminy, które powierzyły budowę mieszkań swoim 

własnym spółkom są na etapie oddawania mieszkań. Burmistrz Kulbicki nawet nie przekazał 

terenu pod budowę bloków – z tą informacją Pan się zgodził. W 2023 wynagrodzenia osób 

prowadzących SIM KZN-Nadwarciański Sp. z o.o., do którego Burmistrz Kulbicki zdecydował się 

przystąpić wyniosły 431.264,32 zł plus ubezpieczenia społeczne 82.910,97 zł, czyli łącznie 

514.175,29 zł. Efektów tej pracy na dzień dzisiejszy nie ma. Podpisana umowa uniemożliwia nam 

wyjście ze spółki – to są zapisy z umowy, którą widziałem. Możliwe jest to tylko w momencie 

otwarcia likwidacji spółki lub odstąpienia przez spółkę od realizacji umowy z dnia 7 lutego 2023r.  

Proszę o odniesienie się do tych faktów, które były w tej wypowiedzi, nie do całości, ogółu, tylko 

do tego co powiedziałem, co napisałem.   
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Radny Marcin Krzysiak zwrócił się do kierownika, aby odpowiedział na jedno pytanie – czy te 

wszystkie koszty, o których jest mowa one nie są bilansowane z tego wkładu własnego, który 

dostaliśmy na wejście do spółki? 

 

Kierownik Wydziału GNiOŚ Sebastian Dąbski poinformował, że na chwilę obecną wiadomo, 

że jest sprawozdanie z KZN-Nadwarciański i tam są podane wszystkie bilanse i te kwoty, które 

padają zapewne wynikają z tego sprawozdania. Na dzień dzisiejszy wiemy, że ogólne finanse 

spółki to są ok. 48.000.000 – o ile dobrze pamiętam. Zysk był ok. 1.800.000 i te koszty ewentualnie, 

które tutaj są omawiane, też wynikają z tego sprawozdania.  

Na początek, kiedy mamy zacząć współpracę, Państwo jako radni, my jako kierownicy, to myślę, 

że my jako kierownicy chcielibyśmy się wypowiadać też tylko stricte w sprawach merytorycznych. 

Nie chcielibyśmy uczestniczyć w takich „sporach”. Myślę, że jeżeli zaczniemy od początku dobrze 

współpracować, to nam będzie łatwiej i Państwo będziecie też mieć rzetelną, pełną informację.  

 

Radny Mateusz Obielak (ad vocem) w zupełności zgadzam się z tym, co powiedział  

p. Kierownik. Doceniam też wypowiedź Radnego Marcina Krzysiaka. Tylko jeżli ktoś zaczyna 

swoją wypowiedź od tego, że są to bzdury, pomówienia, kłamstwa i nie podaje konkretnych miejsc, 

gdzie te kłamstwa, bzdury i pomówienia zostały powiedziane, tak zamyka drogę do dalszej 

dyskusji. Musi to zostać wyjaśnione, poszło to w eter, jeśli kłamię i mówię bzdury, to proszę 

powiedzieć jakie.   

 

Radny Tomasz Kulbicki – tak jak tutaj zostało powiedziane, pomówienia o to, że zostały jakieś 

pieniądze wydatkowane niezgodnie; proces trwa po prostu. Jest przygotowanie dokumentów. 

Przepraszam wcześniej się przejęzyczyłem – powiedziałem, że została przekazana; przygotowana 

została działka po prostu. Ten proces jest długotrwały, to nie jest tak bardzo szybko. Niektóre 

sprawy trwają szybko, niektóre dłużej i o to właśnie chodzi. Jak p. Kierownik powiedział był wkład 

własny, który dostaliśmy 3.000.000 zł i z tych pieniędzy jest to realizowane – o to mi chodziło. 

Jeżeli Pan się poczuł jakoś urażony, to mogę przeprosić oczywiście, ale dalej podtrzymuję swoje 

zdanie, że jednak te słowa zostały zmanipulowane, żeby to pokazać, jak to jest źle – a tak nie 

uważam.  

Zapytał – czy p. Burmistrz coś wie na temat sytuacji Szpitala w Dębnie, czy Pan był w tym szpitalu, 

rozmawiał?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się wypowiedzi poprzedników – nie chcę iść 

na zwarcie, uważam, że nie powinno tak być. Jest to konsekwencja tego, co my dzisiaj 

doświadczamy, bo jeżeli chodzi o wypowiedź p. Kierownika to odpowiem wprost, generalnie tam 

jest ponad 2.000.000 zysku, jeżeli chodzi o ścisłość. Zysku, który oznacza, że jest tylko i wyłącznie 

z tych pieniędzy, które tam są zebrane. Przedłużanie tego w latach powoduje, że my te pieniądze 

tak naprawdę, to co mogliśmy wybudować za 3.000.000 trzy lata temu, powoduje, że będziemy 

przy dzisiejszych kosztach, które rosną będzie wartość nam zmieniało. Chyba najbardziej 

przerażające w tym wszystkim jest to – wracam trochę do CZG i wracam do KZN, że 

merytorycznie moimi pracownicy nie do końca byli poinformowani, co się dzieje i jakie są na 

bieżąca realizowane zadania. I to jest taki problem wszystkich samorządów, bo w momencie, kiedy 

zmieniamy burmistrza, to nie zawsze te wszystkie decyzje schodziły na dół. Dlatego mi też mocno 

zależy na tym, że przy wszytkach tego typu działaniach nie powinien być tylko i wyłącznie 

burmistrz i zastępca, ale tak samo i pracownik merytoryczny, żeby można było na bieżąco to 

przeglądać. Sprawozdanie otrzymaliśmy bodajże tydzień temu. Co do kwestii rozwiązań 

problemów i tego jak należało zrobić, otrzymałem odpowiedź, że nie o wszystkim byliśmy 
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informowani. Ta ciągłość mnie tak trochę przeraża w kontekście funkcjonowania samorządu. Bo 

jeżeli odchodzi burmistrz, to należałoby te wszystkie rzeczy przekazać, powiedzieć i zastanowić 

się jak ten problem rozwiązać w następnej kadencji. Co do szpitala – wniosek odnośnie tego, że 

jest remontowany był najprawdopodobniej ustny. My z p. Skarbnik nie posiadamy żadnego 

wniosku odnośnie tego co się wydarzyło przed 21 kwietnia i były rozmowy prowadzone. Pani 

Prezes odpowiedziała mi, jeżeli dobrze pamiętam, w kwestii tych 250.000, to nie wydaję mi się, 

że prowadziliśmy rozmowę, ale odnośnie dodatkowego zadania parkingów i PUKu, że taka 

obietnica podła. Ale my nie mamy żadnych dokumentów, ani niczego co by oznaczało, że możemy 

to realizować. Na Komisji Rewizyjnej udało mi się poinformować, że Pani Prezes złożyła 

wypowiedzenie i te wypowiedzenie przez naszego większościowego wspólnika zostało przyjęte. 

Na tym spotkaniu nie byłem. Byliśmy na Euroregionie, gdzie byłem wybrany do Zarządu 

Euroregionu. Pani Prezes przedłożyła dokument i powiedziała, że rezygnuje. Nie mam na to 

żadnego wpływu, nic nie jesteśmy w stanie zrobić. Został ogłoszony konkurs, byłem na 

Zgromadzeniu Wspólników i czekamy na rozstrzygnięcie. Państwo mieli tak naprawdę więcej 

możliwości dopytania, jeżeli chodzi o p. Prokurent i te wszystkie bieżące rzeczy na komisji. 

Grzecznościowo z p. Prezes na koniec rozmawiałem, powiedziała mniej więcej o swoich planach  

i o tym co zostało zrobione do tej pory też. Rozmawiałem też z p. Prokurent w momencie, kiedy 

podejmowaliśmy decyzję o ogłoszeniu konkursu, że bardzo chciałbym, żeby nowa Rada też się 

tam wybrała, zobaczyła, ile rzeczy zostało do tej pory zrobione i podjąć decyzję. Do spotkań trzeba 

byłoby się dobrze przyłożyć i zastanowić w kontekście tego jak są te sprawozdania Pani Prezes 

przedstawiane. Jestem umówiony na rozmowę z p. Starostą bodajże na jutro lub pojutrze, to 

będziemy wiedzieć też dużo więcej. To jest też nasza ciągłość. To są założenia, na które też szpital 

realizując swoją strategię, to przestawiał to na poprzednich komisjach. Nie chciałbym burzyć tej 

ciągłości, ale też chciałby zrobić nowe otwarcie na zasadzie zastanowienia się, w którym kierunku 

chcielibyśmy pójść. Poruszaliśmy już kwestę demografii – to mówimy o tym, że jednak ten oddział 

położniczy czy ginekologiczny nie jest tak obłożony. Razem z p. Prezes lekarz naczelny złożył 

wypowiedzenie. Ciągłość jest, jest Pani Prokurent. Nie ma jakiegoś zagrożenia. Powodów 

rezygnacji nie jestem w stanie powiedzieć.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odniósł się do kwestii zabierania 

głosu ad vocem i zapisów w statucie w tym temacie.   

Poinformował, że udziela głosu Radnemu Mateuszowi Obielakowi w kwestii zabrania głosu ad 

vocem odnośnie wypowiedzi Radnego Tomasza Kulbickiego – maksymalnie 2 minuty. 

 

Radny Mateusz Obielak (ad vocem) zdecydowałem się zabrać głos w tej sprawie, dlatego żeby 

dobrą dyskusje i demokracje w tym nowym rozdaniu nowej kadencji, żeby dyskusja miała jakieś 

ramy, kulturę i żeby nie obrzucać kogoś na samym początku, że ktoś jest kłamcą, że ktoś sieje 

pomówienia, że ktoś mówi bzdury, a później się z tego wycofywać raczkiem i mówić, że tu się 

pomyliłem, tu była delikatna manipulacja, ale ogólnie wszytko to się zgadza. Te dane, które 

przedstawiłem to były dane, które są wyciągnięte z ogólnodostępnych dokumentów, które znajdują 

się w Urzędzie Miasta oraz zapisów umów, które również są dostępne w naszym urzędzie. Bardzo 

proszę, żeby tonować takie wypowiedzi i przemyśleć zanim coś się po prostu powie za szybko.  

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do rozbiórki drogi w Sarbinowie – chciałbym tylko 

przypomnieć, że każda inwestycja wodno-kanalizacyjna, która będzie realizowana będzie polegała 

na tym, że jakąś drogę trzeba będzie rozebrać i późnej ją położyć na nowo, czy zrobić ją jakoś 

inaczej. Zawsze jest to wkalkulowane w te koszta, które są przy podejmowaniu takiej inwestycji.  

Zostały złożone 3 zapytania na piśmie. Treść zapytań: 
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1. Proszę o informację o możliwość wykonania utwardzenia z kostki polbrukowej ścieżki/ 

łącznika od wyjścia ze Szkoły Podstawowej nr 3 przy ulicy Planty do przejścia dla pieszych 

na ulicę Jana Pawła. 

2. O możliwość skierowania pracowników PSU do sprzątnięcia działki gminnej nr 941/6 przy 

ulicy Jana Pawła (naprzeciwko małej SP3). 

3. Proszę o informację o możliwość zmiany organizacji ruchu na działce 329/35, budynek 

21/19 ul. Jana Pawła (przy garażach). 

Rodzice, którzy dowożą dzieci do przedszkola parkują tam, zaprowadzają dzieci do 

przedszkola, wracają i odjeżdżają, ale jest tam zakaz wjazdu. Proszę o możliwość 

przeanalizowania, żeby zmienić tamtą organizację, żeby był tam np. postój do 10 minut, żeby 

faktycznie można byłoby podjechać i dzieci odprowadzić. 

Zapytanie Radnego Tomasza Kulbickiego stanowią załącznik nr 45 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – moja prośba jest taka, że jeżeli 

dostajemy informacje np. odnośnie śmieci, czy czegokolwiek, to mamy od tego kierownika  

i reagujemy na bieżąco. Staramy się naszych pracowników PSU przerzucać tam, gdzie jest mocna 

potrzeba, nie musimy czekać na sesję, żeby można było taki wniosek złożyć – myślę, że 

zareagujemy od razu. Odnośnie ul. Jana Pawła – mam dwa projekty i zapraszam Pana do siebie. 

Myślę, że będzie to mocniejsza dyskusja.  

 

Radny Marcin Krzysiak podziękował za koszenie na placu zabaw. Mam prośbę do  

p. Kierownika, że jak pożyteczni pracownicy pracują z kosą żyłkową i robią to przy krawężniku, 

żeby troszeczkę uważali na to, żeby te kamienie nie strzelały po samochodach. 

 

Radny Tomasz Pluciński poruszył temat w imieniu własnym oraz całego Stowarzyszenia MKS 

Dąb Dębno, UKS Dąb Dębno – chodzi o kluczowy projekt dla naszego stowarzyszenia budowania 

boiska ze sztuczną nawierzchnia. Ten projekt od dwóch lat się toczy. Z naszej strony zostały 

poczynione pierwsze kroki, dokumentacja, złożyliśmy też już dwukrotnie, pierwszy raz 

samodzielnie, teraz już z gminą wniosek do Sportowej Polski o ten projekt, żeby przyspieszyć 

realizację i znaleźć w końcu środki. Ten projekt jest opóźniony w naszej gminie co najmniej o 5 

lat, ponieważ przy takiej ilości dzieci, przy takiej ilości ludzi, którzy korzystają i chcą się rozwijać 

nie tylko sportowo, ale też i w zakresie całego rozwoju dzieciaków, to potrzebujemy takiego 

obiektu i on bardzo by nam się przydał. W tej chwili staramy się, żeby to zrealizować. Te boisko 

po pierwsze pozwoliłoby seniorom trenować w okresie od listopada do marca na obiektach u nas, 

nie musielibyśmy jeździć. Z tego tytułu są też i koszty związane. Przy drużynach młodzieżowych 

11-osobowych jest też bardzo długi okres, kiedy przychodzi listopad i cztery do pięciu miesięcy 

nie ma możliwości trenowania dzisiaj. Wydajemy środki na wynajęcie boisk. W zeszły sezonie 

wydaliśmy ponad 15.000 płacąc m.in. Warcie Gorzów, m.in. w Szczecinie, w Goleniowie 

wynajmujemy te boiska tylko po to, żeby zawodnicy mogli w jakiś sposób funkcjonować  

i trenować, przygotowywać się do sezonu. Specyfika pracy jako radnych i w gminie, to zawsze 

podejmujemy decyzje w większości inwestycji, bo to są inwestycje publiczne, Nie przynoszą 

zazwyczaj dochodu, ale służą naszym mieszkańcom. W przypadku tej inwestycji ma ona wyraźny 

wymiar finansowy, ponieważ na dzień dzisiejszy my jako stowarzyszenie i nasza akademia 

posiadamy złotą gwiazdkę. Ta złota gwiazdka od 3 lat wyróżnia nas w skali nie tylko gminy, 

powiatu, ale także województwa. To jest jedyna akademia dzisiaj, która posada złotą gwiazdkę 

PZPNu w całym naszym województwie. Ta złota gwizdka przynosi pewien wymiar finansowy dla 

naszej społeczności, bo to jest dotacja rzędu 198.000 w poprzednim roku dla naszych dzieciaków. 

Ona jest w tym momencie zagrożona. W tym roku otrzymaliśmy warunkowo zgodę na trenowanie 
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w naszych halach i na dwóch Orlikach. Jeżeli tego boiska nie zbudujemy i się nic nie zmieni  

w zakresie tego programu, to stracimy tą dotacje dla naszego miasta. Jak dołoży się do tego 

wynajmy, które wszystkie nasze kluby dokonują to jest też około 230.000 rocznie, gdzie te środki 

w zastępstwie trzeba będzie poszukać. Takie boisko pozwoliłoby w bardzo szybki sposób na zwrot 

przy założeniu, że uznamy to wspólnie – czy rada, czy burmistrz, że jest to inwestycja kluczowa. 

Proszę p. Burmistrza o przyspieszenie kolejnych kroków związanych z realizacją tego projektu, bo 

jest kwestia zabezpieczenia środków i postępowania przetargowego. Jest olbrzymie znaczenie dla 

nas czy ta inwestycja powstanie w tym roku, czy ona powstanie w przyszłym roku, ponieważ jest 

duże zagrożenie, że stracimy tą gwiazdkę i nie będziemy mogli otrzymywać tej dotacji  

w przyszłym roku. Bardzo proszę o przyspieszenie tych prac i dalszą współpracę.             

 

Więcej spraw nie było.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów w dniu 20 czerwca br. Radny Mirosław Napieracz złożył 3 zapytania na piśmie  

i zapytania zostały przekazane do Burmistrza.  

Zapytania stanowią załącznik nr 46 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

23. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski w związku z wyczerpaniem się 

porządku obrad sesji Rady Miejskiej Dębna zamykam III sesję Rady Miejskiej Dębna  

i podziękuję wszystkim za udział. 

Życzę Państwu udanych wakacji.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

 
 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

 

 


